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 Plats Bolindersalen, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat Tisdagen den 20 december 2011  

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP) §§ 1-23  

Mikael Magnusson (S)  

Åsa Wester (S)  

Rana Carlstedt (S)  

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M) §§ 1-23 för Helena Levy (M) 

Charles Berkow (MP) för vakans (MP) 

Sara Stenudd (V) för Stellan F Hamrin (V) 

Eva Runvald (M) § 24 för Helena Levy (M) 

Per Johansson (FP) § 24 för Karin Karlsbro (FP) 

  

Ersättare: 

Eva Runvald (M) §§ 1-23  

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)  

Per Johansson (FP) §§ 1-23  

Maria Brogren (C) §§ 1-23  

Fredrik Canerstam (S)  

Josefin Deiving (S)  

Måns Lönnroth (S)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Emily Tjäder, Gustaf Landahl, Håkan 

Andersson, Ingrid Mårtenson, Malin Ekman, Margareta Widell, Martin Holmstedt, Pia 

Winbladh Högfors och Ulf Mohlander, samt biträdande borgarrådssekreteraren Albin 

Ring och personalföreträdaren Luis Lopez. 



  

 
 § 8 

Övergång till läsplattor för miljö- och hälsoskyddsnämnden.  
Svar på skrivelse från Per Ankersjö (C), Jonas Nilsson m.fl. (M) och Karin 
Karlsbro (FP) 
Dnr 2011-13670 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att besvara skrivelsen med vad som 

 anförs i förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att på försök införskaffa iPad till 

 gruppledare, nämndsekretariat och förvaltningsledning. 

 

3 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att invänta stadsarkivets utredning 

 innan beslut tas om upphörande av pappershanteringen och inledande av en egen 

 teknisk förstudie. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 29 november 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Per Ankersjö (C), vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), 

Jonas Nilsson m.fl. (M), Karin Karlsbro (FP) och Sara Stenudd (V) föreslår (se 

beslutet). 

 

2) Mikael Magnusson m.fl. (S) föreslår att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar 

 att bifalla förvaltningens förslag till beslut samt att därutöver anföra: 

 

Vi ställer oss positiva till läsplattor och noterar att sådana redan används i Miljö- 

och hälsoskyddsnämnden i Malmö. Flera tekniska aspekter behöver dock utredas 

innan detta kan sättas i vatten. Vi undrar exempelvis över om verkligen IPad är 

den bästa och mest prisvärda av läsplattor. Vi ställer oss även frågande till hur 

ett system med läsplattor fungerar med om Volvo IT och hur kostnaderna runt 

detta i så fall blir.  

 

Om handlingarna dessutom ska gå via Insyn så vore det lämpligt om 

handlingarna lades ut helgen innan nämnd så att alla i nämnden via inloggning 

kan komma åt dem (så som det är med pappren vi får). Så som det är i dag 

publiceras handlingar på insyn efter det att ledamöterna har fått de hem i 

brevlådan och om insyn ska användas för inhämtande av handlingar är det 

viktigt att det inte ger kortare tid än i dag att läsa in handlingar samt att hela 

nämnden får tillgång till dessa samtidigt.  

 

Vi tycker dock i grund och botten att det är positivt att kommunen söker 

utnyttjar de nya möjligheter som ny teknik ger. Vi ser även positivt på ett 

stadsgemensamt ärendesystem och dokumenthantering som nämns ur 

finansborgarrådets förslag till budget. Det kan exempelvis öppna upp för att fler 

i nämnderna kan jämka sig samman om beslut innan möten, vilket i sin tur kan 



  

ge en stabilare beslutsgång. Skulle vi dessutom lägga dokumenten i en lösning 

där vi öppet delar dokument och skrivelser och kopplar samman de med 

exempelvis utredningar och remisser så skulle vi öppna upp för en annan 

dynamik i politiken som känns spännande och fräsch. En öppen infrastruktur för 

hur politiska beslut tas helt enkelt. I och med det så vill vi även föreslå att 

kommunens nämnder tar initiativ till att inte bara på kommunal utan även 

regional nivå samråder om ett system runt detta som har en tydligare 

uppbyggnad och sammankoppling än nuvarande system. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) ställer förslagen mot varandra och finner att nämnden 

beslutar enligt förslag från Per Ankersjö (C), Katarina Luhr m.fl. (MP), Jonas Nilsson 

m.fl. (M), Karin Karlsbro (FP) och Sara Stenudd (V). 

 
Reservation 

Mikael Magnusson m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Det största hindret för att använda sig av enbart digitala handlingar är att man i 

nämndarbetet får tillgång till de digitala handlingarna flera dagar efter att de 

kommit som pappersversion. Detta gör att man ogärna avsäger sig 

pappersdokumenten då de extra inläsningsdagarna ofta är värdefulla. Vi anser att 

det kan vara av vikt att åtgärda detta tekniska problem med tidigare tillgång till 

elektroniska nämndhandlingar innan man inleder försök med iPads till nämnden. 

 

Vi vill också se en utförligare beskrivning av miljökonsekvenserna, där även 

betydelsen av utvinning och bearbetning av ämnen som litium, tantal och andra 

sällsynta ämnen tas med. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


